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aan MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

Resolutie woningaanpassingen  -  Opvolging

Vlaanderen ondersteunt, met het oog op het langer thuis wonen (van ouderen, mensen 
met een beperking…), aanpassingen aan de woning. Zowel Wonen-Vlaanderen als het 
Agentschap voor Personen met een Handicap (VAPH) kent daar premies voor toe. Het 
beter op elkaar afstemmen van deze twee premiestelsels vormde het voorwerp van een 
voorstel van resolutie waarvan ik hoofdindiener was en dat werd aangenomen in de 
plenaire vergadering van het Vlaams Parlement op 27 maart 2019 (Parl.St., Vl.Parl. 
2018-19, nr. 1852/3).

In dat voorstel van resolutie werd onder meer gevraagd om:

“1° vanuit het belang van preventie een actieplan uit te werken dat mensen ertoe aanzet 
om bij de bouw en de renovatie van hun woning het principe van het levenslang wonen 
of het meegroeiwonen te hanteren; professionelen in de bouw, zoals aannemers of 
architecten, sensibiliseert rond levenslang wonen en daarbij ook het belang van de 
toegankelijkheid van de onmiddellijke woonomgeving op te nemen;

2° in samenwerking met de al bestaande initiatieven, de verdere uitbouw van deskundige 
en professionele adviesverlening bij woonaanpassingen te garanderen en te onderzoeken 
hoe de informatie en adviesverlening lokaal toegankelijk kan worden gemaakt;

3° te onderzoeken hoe de procedures voor het verkrijgen van de bestaande 
aanpassingspremies kunnen worden vereenvoudigd om de onderbenutting van de 
premies terug te dringen;

4° te onderzoeken in welke mate de bestaande aanpassingspremies in één systeem met 
twee stelsels kunnen worden samengebracht: a) een eerste stelsel voor alle 
ondersteuning die te maken heeft met het aanpasbaar maken van een woning zodat 
mensen in staat zijn om zo lang mogelijk op een comfortabele manier in hun eigen 
woning te blijven wonen; b) een tweede stelsel voor alle ondersteuning die te maken 
heeft met het verbeteren van de kwaliteit en de structuur van een woning;

5° daarbij na te gaan in hoeverre het aangewezen is om voor aanpassings- en 
verbeteringswerken te werken met een offerte die de meerkosten van de aanpassingen 
en verbeteringen aangeeft;

6° te onderzoeken bij welke premiestelsels binnen de beschikbare budgettaire marges 
afgestapt kan worden van absolute inkomensgrenzen en te onderzoeken of die grenzen 



vervangen kunnen worden door een systeem met verschillende inkomensgrenzen, zonder 
dat het recht op zorggerelateerde tegemoetkomingen gehypothekeerd wordt;

7° te onderzoeken welke aanpassingen hergebruikt kunnen worden, bijvoorbeeld voor 
trapliften, hellende vlakken enzovoort.”

1. Kan de minister een overzicht geven van de stappen die door het beleidsdomein 
Wonen al werden gezet in navolging van voornoemde resolutie?

2. Kan de minister een overzicht geven van de stappen die gepland zijn binnen het 
beleidsdomein Wonen in het kader van de opvolging van voornoemde resolutie?

Vragen over hetzelfde onderwerp werden gesteld aan de ministers Wouter Beke (511), 
Matthias Diependaele (341).



MATTHIAS DIEPENDAELE
MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 341 van 2 juni 2020
van KATRIEN SCHRYVERS

1. Er werden nog geen stappen gezet in navolging van deze resolutie.

2. Samen met de collega bevoegd voor Welzijn, zal ik nagaan of deze problematiek binnen 
het kader van de visienota Wonen-Welzijn kan meegenomen worden met het oog op de 
uitwerking van een evenwichtige oplossing.


